
 
20. juli 2016 

Til Regelfortolkningsudvalget 

 

Der er opstået lidt tvivl om følgende situation: 

Rød ligger mellem bue 13 og 14 og er på vej til at blive frispiller. 

Blå slår gennem en bue, f.eks. midterbuen, op til rød og krockerer rød. 

I sit første slag slår blå den røde kugle gennem bue 14. Rød er nu frispiller. 

Spørgsmålet går på, om blå i sit 2. slag kan krockere rød én gang til, altså i samme 

'runde'. 

Hilsen Arvid Mærsk 

 

 
 
 
 

25. juli  2016 

DGI Krocket – Regeludvalget 

Regeludvalget har behandlet spørgsmålet fra Arvid Mærsk.  

Krocketudvalget er kommet til følgende afgørelse: 

Kuglen kan kun krockeres én gang i hver omgang 

Af § 4 stk. 5 fremgår det at: ”En kugle kan kun krockeres én gang i hver omgang. Dog må 
kuglen igen krockeres, såfremt spillende kugle passerer en bue som led i spillet.”  
 

Med venlig hilsen regeludvalget 
 

Carl Ejnar Friis Lyngsø, formand 
Herluf Rasmussen, udvalgsmedlem 

 
Tommy Risum, udvalgsmedlem (ferie) 

 
 


